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VOLBY DO AKADEMICKÉHO SENÁTU FAST, VŠB-TUO pro funkční období 1. 9. 2023 až 31. 8. 2026

AKADEMICKÝ SENÁT vnímám jako skupinu aktivních pracovníků, kteří
se zajímají o dění na fakultě, a kteří jsou jedineční v tom, co umí. Věřím,
že členové AS, by měli být JINÍ, resp. různé typy osobností z různých kateder
a pracovišť… každý má své přednosti, ale i své nedostatky… AVŠAK právě
ROZMANITOST našich osobností, vědomostí a idejí VYBUDUJE lepší Stavební
fakultu. Volte prosím ROZMANITOST. VOLTE LIDI S NADŠENÍM, kteří se role
SENÁTORA/SENÁTORKY budou věnovat aktivně a nad rámec svých
povinností.

Co mohu nabídnout/co chci zlepšit:
Nadšení;)…někdy je však potřeba nadhled; důležitá při komunikaci je slušnost;
při řešení problémů je dobré být empatický ke kolegům / ke studentům; přeji si
lepší komunikaci, upřímnější a lepší spolupráci mezi katedrami a pracovišti;
kvalitnější výuku, resp. vyslechnout potřeby studentů / vyslechnout potřeby
zaměstnanců, avšak také vyslechnout si možnosti od vedení fakulty; férové
jednání; rovnocenné příležitosti mezi katedrami a pracovišti; spravedlivé
platové ohodnocení; exkurze pro všechny studenty FAST a zaměstnance;
aktualizace studijních plánů; začlenit do výuky studentské stáže = spolupráce
s firmami; přizpůsobit výuku oboru, který pedagog vyučuje /aby neučil
ve všech oborech ten samý rozsah daného předmětu/; volba zaměstnance,
čemu se bude více věnovat / výuka x VaV/… a především SI PŘEJI, abychom byli
TÝM, který se snaží společně vytvořit lepší podmínky, jak pro zaměstnance, tak
pro studenty. Udělejme z NÁS VŠECH OPRAVDOVÝ TÝM, který táhne za jeden
provaz…. NE za jiný konec, ALE STEJNÝM SMĚREM!

Mé pracovní aktivity:
• Od roku 2018 vyučuji na naší Fakultě stavební, VŠB-TUO. Mám raději aktivní
výuku a interakci se studenty než VaV, ale vzhledem k aktivní činnosti
interiérové architektky, umisťuji své projekty alespoň do RUV. Tyto projekty
jsou velmi dobře hodnocené. Spoluorganizuji mezinárodní konferenci
Architektura v perspektivě, která se koná každoročně na podzim. Aktivně
propaguji naší fakultu tím, že zajišťuji výstavy studentských prací několikrát
do roka v rámci města Ostravy a okolních měst. Na dni otevřených dveří jsem
na aule VŠB-TUO přednášela o studiu na FAST. Ráda organizuji různá katedrová
setkání. Věřím, že i mezikatedrových setkání by mohlo být více ;). V loňském
roce jsem spoluorganizovala vánoční večírek FAST. Na fakultě jsem
ve spolupráci s kolegyněmi koordinovala návrh, výběrové řízení a samotnou
realizaci prostor SRDCE FAST (bufet, zasedací místnosti, knihovna, studovna).

• V roce 2015 jsem absolvovala naší Fakultu stavební, VŠB-TUO, obor:
Architektura a stavitelství…. Vím tedy, jaké bylo studium tehdy, jaké je nyní,
avšak ráda bych se touto cestou více podílela na rozvoji fakulty
a zkvalitnění výuky, především v komunikaci mezi studenty a vyučujícími.

VĚŘÍM,
že ať už vyhraje volby do AS
kdokoli, zhostí se funkce
senátora/senátorky, jak nejlépe
bude umět, jelikož NÁM VŠEM
ZÁLEŽÍ na tom, aby ŠKOLA v očích
veřejnosti i nás všech byla brána
jako velice PRESTIŽNÍ VYSOKÁ
ŠKOLA, a aby NAŠI STUDENTI BYLI
HRDÍ, že jsou z FAST, VŠB-TUO,
a ÚSPĚŠNÍ ve svých vystudovaných
oborech.

Mé volnočasové aktivity:
Četba, film, kino, divadlo, dobré jídlo
/nejsem dobrá kuchařka, a o to více
ocením kvalitní jídlo jiných/, výstavy
a veletrhy o designu a architektuře,
různá školení ke zdokonalení se
v programech pro tvorbu návrhů
a fotorealistických vizualizací

„ Jediný způsob, jak odvádět skvělou práci, je milovat to, co děláte.“  Steve Jobs

VELICE DĚKUJI ZA VÁŠ HLAS.
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